
Referat af bestyrelsesmøde d 10-5-2014 

Alle i bestyrelsen var tilstede 

P 1 Iver fremviste kort over stisystemet ved lagunen som snart vil blive igangsat. 

P 2 

Der var gennemgang af udkast til Morsø kommunes udkast til, hvad der er kommunens opgaver 
på havnen, og hvad der er havnens opgaver, så der er ens regler for alle havne på Mors. 

P 3 

Det blev drøftet, hvad man skulle gøre for at undgå, at der sker flere faldulykker på trapperne, og 
man blev enige om at male kanter af øverste trin. Bord/ bænke vil blive sat ind mod husene og 
skruet fast. 

Referent 

Erhardt 


